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Foreldre og pårørende til elever på Mortenstua skole, er avhengig av en betydelig tillit til de som 
transporterer barn med ulike funksjonshemninger hver dag.  

Denne tilliten er nå veldig tynnslitt, på grunn av veldig hyppige avvik på tjenesteyters hånd. 

Dette er til dels alvorlige avvik, og er dramatiske for de det gjelder.  

Spørsmålet ordfører, er derfor, kan ordfører si hvor mye avvik som er innrapportert til Indre 
Østfold kommune på denne tjenesten, og si noe om hvordan Indre Østfold kommune eventuelt 
følger opp disse avvikene.  

Foresatte og pårørende til brukerne opplever dessverre liten, eller ingen bedring. Enda verre, er 
at de ikke opplever å bli tatt på alvor hos tjenesteyter når de melder ifra. 
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